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Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ
I PORZADKU PUBLICZI{EGO
z dnia 25 paádziernika 2005 roku.

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego rozpoczqla

posiedzenie o godz. 10.00 w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej zalqcznik

do niniejszego protokolu, wg. nastgpuj4cego porz4dku obrad:

l. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeústwa

na terenie gminy.

2. Zaopini owani e pr zy dzialu I okalu mi e szkalnego.

3. Analiza materialów na sesjg.

4. Sprawy ró2ne.

Ad.1

Komisja rozpoczEla posiedzenie od analizy punktu pierwszego.

Informacjp o stanie bezpieczenstwa w Gminie Jgdrzejów przedstawil komisji

Komendant Powiatowej Policji - A. Piqtek oraz Zastqpca - J. Krzywda.

Zgodnie z unijnymi przepisami Policja Polska pracuje w oparciu

o zaplanowan4 strategip na okres 5 lat (2005 - 2010). KaLd,a Komenda

Powiatowa wybiera z opracowanych celów strategicznych takie zadnia, które

ma zrealizowaó na swoim terenie.

Przeprowadzone zostaly ostatnio badania wéród mieszkariców gmin

i calego powiatu dotyczqce oceny pracy policji oraz stanu bezpieczeústwa

na terenie przez nas zamieszkiwanym. Z badan tych wynikalo, iz

60 % mieszkaóców naszego powiatu oceni a pozytywnie pracg policji, a 80oA

mieszkariców czuje siE bezpiecznie w swojej gminie i powiecie. Najwa2niejsz4

rzeczqdla nas jako strózów prawa jest spadek przestgpczoéci. W roku ubieglym,

za okres 9 miesiqcy mieliémy 122 przestgpstwa, na chwilg obecn4jest ich 105.
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Na naszym terenie zajmujemy sip przede wszystkim przestgpczoéciqkryminalnq

tj wlamaniami, kradzielami, rozbojami, pobiciami. ogólna wykrywalnoéó

przestqpstw wynosi 86,3%0, natomiast samych przestgpstw kryminalnych wynosi

76%. Nasz4 pracQ w zakresie wykrywalnoóci przestEpstw ocenia Komenda

Glówna, która przyznaje nam punkty w 5 kategoriach. Na chwilq obecn4

zajmujemy pierwsze miejsce w województwie Swigtokrzyskim.

Wspólpracujemy równie? ze Stra2q Miejsk4 i wspólnie uczestniczymy

w róznych przedsigw ziqciach.

Chciatbym równiez poruszyó sprawQ narastaj4cej liczby wypadków

drogowych w naszym powiecie. Za okres 9 miesiqcy mieliémy 279 kolizji

drogowych, 11 wypadków z ofiarami émiertelnymi. Policja zatrzymala

644 kierowców bgd4cych pod wplywem alkoholu. Tu statystyki s4 z roku na rok

corazbardziej przerahajqce, dlatego Policja organizuje wiele akcji promuj4cych

trzeLwoÉó na drogach. Na terenie samego miasta Jgdrzejowa do najbardziej

niebezpiecznych ulic zaliczamy ul. Kieleck4 plac T. Kosciuszki,

ul. Partyzantów.

Na jutrzejszej sesji poruszymy sprawQ monitoringu, który jest bardzo

potrzebny w celu podniesieniabezpieczeústwa w naszym mieicie.

Glos zabral radny P. Smor4g . W zwiqzku z oddaniem wyremontowanego

odcinka drogi we wsi Skroniów rozpocz$ siQ szybki ruch pojazd,ów

samochodowych. Zwracam sig z proébq o ustawienie tam patrolu policyjnego.

Glos zabral radny S. Fiutek. Na odcinku drogi JEdrzejów - Mnichów

bardzo czpsto kierowcy ciElarówek jezdzqz nadmiern4 szybkoéciq. Chcialbym

by patrole policyjne zwrócity na to szczególne uwagQ.

Po ostatnich tragicznych wydarzeniach na drodze dostaliémy odgórne

polecenie by zwróció uwagQ na jazdE tirów oraz autobusów. DrogE

nr 7 monitorujemy bardzo czEsto - poinformowat radnych Komendant policii.
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WystEpowaliémy w ostatnim czasie do Gminy o zmianq godziny

wlqczaniaivq'lqczania oéwietlenia ulicznego - powiedzialKomendant Policji.

Glos zabral BurmistrzM.Piszczek, który przybyl na posiedzenie komisji.

W ubieglym tygodniu skierowaliémy zarzqdzenie do firmy, Elgór

o wczeÉniejsze wlqczanie oÉwietlenia i póíniejsze wylqczania oéwietlenia

o 15 minut. Zostala zmieniona caly grafika zuwagi na porQ zimow4.

Cry nie mozna cofnqó zakazu parkowanía na osiedlu Reymonta przy

ul. Dmowskiego? - Zapytalaradny W. Bilewicz

Glos w tej sprawie zabral radny K. Michalski. Byly kierowane wnioski

do v,rydzialu komunikacji o wprowadzenie zakazu parkowania pojazdów

mechanicznych na tej ulicy, dlatego zosfal ustawiony tam znak.

Podobny problem jest na ul. Dr. Kwarty (od 3 Maja do ul. Sw. Barb ary) gdzie

zaparkowanych jest mnóstwo samochodów utrudniajqcych ruch na tej ulicy -

dodal radny K. Chalupka.

Ka2da zmiana organizacji ruchu wprowadza chaos wéród kierowców. Komisja,

która podejmuj e decyzje w tych sprawach zawsze rozpatruje wszystkie

za i przeciw zmianie organizacji w ruchu drogowym. Problem ul. Dr. Kwarty

trwa od dlulszego czasu. Mogq byó tu wprowadzone dwa rozwiqzania: ruch

jednokierunkowy lub wprowadzenie zakazu zatrzymywania siE i postoju.

Komisja zasygnalizowala,, aby rozwi4zanió, problem parkowania

samochodów na ul. Dmowskiego oraz na ul. D. Kwarty.

Posiedzenie komisji opuécil Komendant Powiatowej Policji - A. Pi4tek,

oraz Zastqpca - J. Krzywda.

4d.2.

Na posiedzenie komisji poproszono Inspektor Wydziatu Gospodarki

Komunalnej i Mieszkaniowej - T. GolE.

Glos zabrala T. Gola. Mamy trzy wolne lokale mieszkalne: lokal

na ul. Piúczowskiej (powierzchnia 26,80 m. kw.), lokal na ul. A. Krajowej
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(powierzchnia 30, 65 m. kw.) oraz lokal socjalny na ul. 3 Maja (powierzchnia

12, 50 m. kw.).

1. Wniosek pani J. Równickiej - jest to rodzina piqóoosobowa,

zamieszkala przy ul. Reymonta 10 w budynku przeznaczonym

do rozbiórki. Rodzina ta ma bardzo ciqzkie warunki mieszkaniowe.

Komisja wnioskuje ZA przyznaniem pani J. Równickiej lokalu

mieszkalnego na ul. Piriczowskiej 16/10,

Za -5

Przecíw - 0

Wstrzymalo siq - 0

2. wniosek pana wieslawa Króra jest to osoba bezdomna,

ubiegajqca sip o lokal mieszkalny od2004 roku.

Komisja wnioskuje zA przyznaniem panu w. Królowi lokalu

socjalnego na ul.3 Maja,

Za -4

Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

IVieobecny - I

3. Wniosek pani Krystyny Matudziúskiej - rodzina czteroosobowa,

oczekuje na lokal mieszkalny od 1996r. Jest zainteresowana

mieszkaniem, pomimo jego niewielkiej powierzchni. pani

K. Maludziriska mieszka w prywatnym budynku na

ul.Partyzantów.

4. Wniosek pani Marianny Woániak - osoba samotna, zamieszkuje

w prywatnych zasobach na ul. Kieleckiei. Oczekuie na lokal

mieszkalny od 1998 roku.

Komisja wnioskuj e ZA przyznaniem pani K. Maludziúskiej lokalu

mieszkalnego na ul. A. Krajowej.

Za -4



Przeciw - 0

Wstrzymalo siq - 0

IVieobecny * I

Komisja poruszyla sprawQ przydzialu lokali mieszkalnych

w nowowybudowanym bloku komunalnym przy ul. przypkowskiego.

Posiedzenie komisji opuécila Inspektor T. Gola.

Ad.3

Uchwala w sprawíe zmiany uchwaly XXXIX/347/05 Rady Míejskiej

w Jqdrzejowie z dnia 29. 09. 2005r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie

Oirodka Pomocy Spotecznej Miasta i Gminy Jqdrzejów.

Przewo dn i czqcy Kom i sj i o dczy tal p owy 2szqu ch walp.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 6.

Sprawozdanie z pracy Burmistrza míqdzy sesjami.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 7.

Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjatych na poprzedniej sesji.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt B.

Informacj a o oiw iadcz e niac h maj qtkowych.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt 9.

Informacja doQczqca realizacji inwesQcji przewidzianych w uchwale

bud2etowej na 2005 rok.

Glos zabral radny P. Smorqg. I{a jakim etapie jest przetarg na

ul. Koícielnej?

Otwarcie ofert w dniu 4 listopada roku bie24cego na dwa budynki - powiedzial

Burmistrz M. Piszczek.

Komisja uwag nie wniosla.
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Punkt l0

Uchwala zmieniaiqca uchwalq nr XLVI/426/02 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

z dnia 23 maja 2002 roku w sprawie zasad zbywania tokati mieszkalnych

s tanow iqcych wlas no í ó Gminy Jqdrzej ów.

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I l

Uchwala w sprawie udzielenia bonffikaQ od oplat za przeksztalcenie prawa

uzytkowania wieczystego w prawo wlasnoici.

Komisja uwag nie wniosla.

Ad.4

Firma Stalmech przedstawitra Gminie swój program inwestycyj ny z racji

przebran2ownienia sig - poinformowal radnych Burmistrz M. piszczek.

Przewodniczqcy Komisji odczytal odpowiedZ Burmistrza na wniosek

zgloszony przez komisjq w dniu 31 sierpnia bieZqcego roku w sprawie

opracowania wstgpnego kosztorysu rozbudowy plywalni Miejskiej

w Jpdrzejowie o brodzik.

Przewodniczqcy komisji odczytal równieZ pismo od Burmistrza

w sprawip sprzqtania targowicy miej skiej.

Ile pieniqdzy zostalo z rezenuy budzetowej? - zapytar p. Smor4g.

zostalo 100 tys. zl. do dyspozycji - odpowiedziala skarbnik Gminy

B. Ciepluch.

Komisja zakoitczyla posiedzenie o godz.l5.00



Protokolowala
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